

背书信

我的女儿叫 Daisy，小学阶段在国内机构上了几年英语，有些基础，2016年，我女儿4年级时，我的一个朋友的儿子在加拿大上高中，我托她找个本地英语老师，她介绍了 Mr.Guy 老师给我们，从此我女儿开始跟随 Mr.Guy 远程上英文课，到目前已经8年了。在孩子读中学，学习中文式的英语语法前，Mr.Guy 系统地传授了地道的英语语法，这对改善孩子的语言习惯，提高孩子的英语水平帮助非常大，奠定了孩子用英语思维思考的基础。后来我们跟 Mr.Guy 沟通想学习西方或欧洲历史类的知识，以弥补国内课程的不足，Mr.Guy 专门找到了法语版的教材，每次课前从法语翻译为英语，再传授给孩子，不辞辛劳，待这部分课程结束后，所用教材整理都成为了一本厚厚的书！2022年，孩子开始跟随 Mr.Guy 学习法语，让孩子有了简单的法语入门基础。2023年我们准备申请美高，孩子第一时间跟 Mr.Guy 商量，也得到了老师的肯定和支持。在此期间，Mr.Guy 协助孩子 SAT 和托福考试的阅读及写作。虽然我们的高二下学期，也就是2023年3月才开始准备申请美高，因为有了 Mr.Guy 前期的认真教学，托福成绩和 SAT 考试都非常顺利，成绩也很理想，2023年底顺利申请到理想学校。拿到 offer 后，我们转为阅读柏拉图的《理想国》，希望能辅助大学入学后的学习。

2024年8月，孩子就要赴美读书，跟随 Mr.Guy 学习的阶段要结束了，在孩子的整个学习成长过程中，Mr.Guy 一直陪伴与帮助我们，不止耐心的传授知识，而且也真心地为孩子取得的点滴进步而高兴，称得上是良师益友。我们诚挚地祝福与感谢老师，十分庆幸能跟随这么好的老师学习，现在有两位朋友的孩子在我的推荐下开始跟随 Mr.Guy 学习，相信他们也一定能学有所成！



中国-北京家长 孙宁宁

2024-5-21



Letter of Endorsement

My daughter's name is Daisy. She had some basic knowledge of English as she had studied it for a few years at an institution in China when she was in elementary school. In 2016, my daughter was in grade 4 and a friend's son was attending high school in Canada. I asked her to find a local English teacher, and she introduced Mr. Guy to us. Since then, my daughter has been taking remote English classes with Mr. Guy. It has been 8 years now. Mr. Guy systematically taught my daughter authentic English grammar before she attended middle school and learned Chinglish grammar, which really helped to improve her English level and idioms. It laid the foundation for my daughter to think in English. Later we communicated with Mr. Guy about wanting to learn Western or European history to make up for the inadequacy of the domestic curriculum. Mr. Guy specifically found the French version of the teaching materials. He went out of his way to translate them from French to English before each class and then taught them to my daughter. By the end of this part of classes, all the teaching materials used were compiled into a thick book! My daughter was able to build a simple foundation to get started in French when she started learning it from Mr. Guy in 2022. We planned to apply for U.S. high schools in 2023. My daughter discussed it with Mr. Guy immediately and obtained his approval and support. During this time, Mr. Guy assisted my daughter in reading and writing for the SAT and TOEFL tests. Although we only started preparing to apply for U.S. high schools in the second semester of grade 11, that is, in March of 2023, the TOEFL score and the SAT test all went really well because of Mr. Guy's diligent teaching in the early days. Her grades were also quite good, and we were able to successfully apply for an ideal school by the end of 2023. After getting the offer, we turned to reading "The Republic" by Plato, hoping this will help her studies after starting university.

My daughter will be going to the USA in August of 2024, and her time of studying with Mr. Guy will be coming to an end. Throughout my daughter's



learning and growing process, Mr. Guy has been accompanying and helping us all along. Not only has he patiently imparted knowledge, but he is also truly happy for every little progress my daughter has made. He deserves to be called a mentor and a faithful friend. We would like to express our heartfelt gratitude and blessings to the teacher. We were very fortunate to have studied with such a good teacher. Children of two friends have now started studying with Mr. Guy on my recommendation. I believe that they will also succeed in their studies!

Ningning Sun, Parent, Beijing-China
2024-5-21

